
 

 

 

Številka: 900-249/2023-2 

Datum: 25. september 2023 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K  
 

 

4. seje sveta, ki je bila 21. septembra 2023 , s pričetkom ob 17. uri,  v pritličnih prostorih MOL SLS – galerija 

Gunclje, Kosijeva ul. 1, Ljubljana. 

 

Sejo je sklical predsednik sveta Četrtne skupnosti Šentvid g. Damijan Volavšek, ki je sejo tudi vodil. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: 

Mateja Brus, Janez Cedilnik, Vida Drganc, Mojca Gašperšič Kapš, Blaž Gregorin, Matija Jutraž, Klas Lesjak,  

Doroteja Mlakar, Vita Mušič, Srečo Orsag, Jože Sever, Maja Smrekar Volavšek in Damijan Volavšek. 

  

OSTALI NAVZOČI: 

Robert Golavšek - Služba za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

IZOSTANEK JE OPRAVIČIL: 

Gašper Bakač. 

 

 

Seja se je snemala. 

 

Seja je bila sklicana z naslednji predlogom dnevnega reda: 

 

1. Potrditev zapisnika 3. seje Sveta ČS Šentvid 

2. Potrditev zapisnika 2. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

3. Potrditev zapisnika 3. izredne seje Sveta ČS Šentvid  

4. Poročilo predsednika Sveta 

5. Pobude 

 

 

V uvodu v sejo je predsedujoči pozdravil navzoče in  ugotovil da je navzočih  12 od 15 članov Sveta, da je s tem Svet 

sklepčen in lahko prične z delom. 

Za udeležbo na seji se je posebej zahvalil g. Petru Kovaču, vodji policijskega okoliša pri Policijski postaji Ljubljana – 

Šiška in pozdravil navzoče občan(k)e. 

 

V nadaljevanju je člane Sveta seznanil, da je bil Svet pozvan, da do 21. 4. 2023 odda predlog rebalansa finančnega 

načrta za leto 2023 in predlagal, da se dnevni red razširi z novo točko dnevnega reda: "Predlog rebalansa finančnega 

načrta ČS Šentvid za leto 2023 in dopolnitev malega dela ČS Šentvid za leto 2023", ki postane nova točka 5 in oprl 

razpravo. 

 

 

 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 

 

1. Potrditev zapisnika 3. seje Sveta ČS Šentvid 
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2. Potrditev zapisnika 2. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

3. Potrditev zapisnika 3. izredne seje Sveta ČS Šentvid  

4. Poročilo predsednika Sveta 

5. Pobude 

 

 

 

Navzočih je bilo 12 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

 

AD 1. 

Potrditev zapisnika 3. seje Sveta ČS Šentvid 

 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 2/4: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 3. seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 12 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 12 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 12 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 2. 

Potrditev zapisnika 2. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 3/4: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 2. seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 12 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 12 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 12 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 3. 

Potrditev zapisnika 3. izredne seje Sveta ČS Šentvid 
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Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 4/4: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 3.  izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani 

obliki. 

 

Navzočih je bilo 12 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 12 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 12 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 4. 

Poročilo predsednika Sveta 

 

 

Predsednik Sveta je povedal, da je malo delo ČS Šentvid za leto 2023 realizirani ob veliki pomoči in prispevku članov 

Društva Blaž Potočnikova čitalnica, v veli meri v duhu priprav . 

 

1. Predsednik je povedal, da je malo delo – dodatna ureditev Galerije Gunclje zaključeno. Urejena je bila terasa, 

vhod v galerijo in še nekaj drugih izboljšav. Galerija je zaživela saj se je v njej zvrstilo že kar nekaj razstav. 

Zasluge gre pripisati Društvu Blaž Potočnikova čitalnica, pred vsem pa članu Francu Zavodniku, ki je organizator 

razstav. 

 

2. Navzoče je predsednik Sveta seznanil z zahtevo inšpektorja, da se spletna stran ČS prilagodi za uporabo tudi 

slabovidni, kot narekujejo novi predpisi.  

Povedal je, da z izvajalcem (gostiteljem) spletne strani tečejo razgovori o zagotovitvi zahtevanih standardov in 

opozoril, da bo prilagoditev prinesla dodatne stroške, ki jih bo najverjetneje potrebno pokriti s finančnim načrtom 

za prihodnje leto. 

 

3. Predsedujoči je člane Sveta opozoril, da so sredstva za izdajo glasila ČS Šentvid izčrpana in da 4. številke ne bo 

mogoče izdati. 

Izdaja bi bila mogoča le, če bi pravočasno zagotovili donatorska sredstva v ustrezni višini. 

 

4. V nadaljevanju je predsedujoči povedal, da je bilo Jesensko srečanje ČS Šentvid uspešno izvedeno. Udeležilo se 

ga je 18 društev, predstavniki Oddelka za varstvo okolja MU MOL, Mestno redarstvo in predstavniki policije ter 

osnovne  šole. Obiskal nas je tudi podžupan g. Dejan Crnek in mestna svetnica ga. Ksenija Sever ter vodja Službe 

za lokalno samoupravo MU MOL. 
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AD 5. 

Pobude 

 

 

1. Omejitev prometa na Breznikovi ulici 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

V pobudi krajanka predlaga, da se v Breznikovi ulici dovoli promet samo za lokalne potrebe. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je dal na glasovanje predlog sklepa 5/4: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid posreduje pobudo Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet s prošnjo, 

da prouči predlog krajanke in ustrezno ukrepa. 

 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

2. Vzpostavitev predvidene namenske rabe 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

V pobudi krajan opozarja, da je prišlo do prisvajanja zemljišča v javni rabi (lastnina MOL) in predlaga da se 

vzpostavi prvotno načrtovana javna raba. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je dal na glasovanje predlog sklepa 5/4: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid posreduje pobudo občana v  kateri ta opozarja na prisvajanje lastnine 

MOL Oddelku za ravnanje z nepremičninami s predlogom, da uveljavi lastninsko pravico MOL in na 

zemljišču vzpostavi javno rabo. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

3. Križišče Na gmajni, Na gaju, V Kladeh in Tacenska ulica pri Mercatorju 

 

Pobudo je podal člana Sveta g. Jutraža so člani Sveta prejeli z e-pošto. 

Predsedujoči je g. Jutraža prosil za kratko predstavitev pobude. 

Ta je povedal, da zaradi zastojev avtobusi Mestnega prometa ne morejo zaviti iz ul. Na gmajni na Tacensko cesto, 

kar povzroča zamude avtobusov. Predlagal je, da se v času adaptacije Tacenskega mostu v času jutranje prometne 

konice vzpostavi dežurstvo v omenjenem križišču. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Po zaključku razprave je dal na glasovanje predlog sklepa  6/4: 
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Svet Četrtne skupnosti Šentvid zaprosi Mestno redarstvo in Policijo, da v času jutranjih konic v času 

adaptacije Tacenskega mostu vzpostavi dežurstvo in tako omogoči vozilom javnega prometa nemoteno 

vključevanje na Tacensko cesto. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

4. Delovanje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid – pobuda članov Sveta 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli pred samo sejo. 

Pobudo je vložila skupina članov Sveta in je sestavni del tega zapisnika. 

 

Predsedujoči je zaprosil g. Severja, kot nosilca pobude, da kratko predstavi pobudo. 

V pobudi se podpisani člani Sveta zavzemajo, da se iz proračuna MOL za izvedbo projektov v Četrtni skupnosti 

Šentvid nameni 1.000.000,00 € letno za izvedbo naslednjih projektov: 

a) Asfaltiranje Nove ulice 

b) Izgradnja peš in kolesarske poti na Tacenski cesti med križiščem z Miheličevo ulico in delom, kjer je ta že 

urejena 

c) Izgradnja nove knjižnice Šentvid 

d) Priprava projekta in odkup zemljišč za širitev pokopališča v Šentvidu. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa  7/4: 

 

Pobuda se kot pobuda Sveta Četrtne skupnosti Šentvid pošlje Županu in Mestnemu svetu MOL. 

 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

5. Novo pokopališče v ČS Šentvid  

 

Pobudo je kot informacijo Svetu Četrtne skupnosti Šentvid ob zaključku prejšnjega mandata vložila Lista za 

Šentvid v kateri predlaga da se opusti prizadevanje za razširitev obstoječega pokopališča v Šentvidu. Namesto 

tega, se v Stanežičah naredi novo pokopališče. 

 

Svet je ugotovil, da se je s pobudo seznanil. 

 

G. Sever je predlagal, da Svet Četrtne skupnosti Šentvid sprejme sklep, da se s pobudo ne strinja. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

V razpravi je bilo ugotovljeno, da Svet ni spremenil svojega stališča do širitve pokopališča v Šentvidu – širitev 

vidi kot edino rešitev obstoječega problema. 

 

Po zaključku razprave je dal predsedujoči na glasovanje predlog sklep  8/4: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid nasprotuje pobudi Liste za Šentvid z dne 1. junija 2022. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 
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Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

Pred zaključkom seje, je predsedujoči povedla, da je Gašper Bakač predlagal, da se seje Sveta pričnejo ob 18. uri, ker 

se sej zaradi službenih obveznosti ne more udeležiti prej. 

 

Predsedujoči je predlagal, da člani Sveta glasujejo od dveh predlogih: 

1. da se seje pričnejo ob 17. uri 

2. da se seje pričnejo bo 18. uri. 

Dogovorjeno je bilo, da člani Sveta, ki jim ustrezata obe uri, glasujejo dvakrat. 

 

Predsedujoči je dal oba predloga na glasovanje: 

Glasovalo je 13. članov Sveta in sicer 

 

Za pričetek sej ob 17. uri je glasovalo 8 članov Sveta, 

za pričetek sej ob 18. uri je glasovalo 6 članov Sveta. 

 

Sprejet je bil dogovor, da se seje tudi v bodoče sklicujejo ob 17. uri. 

 

 

 

 

 

 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan in zaključil sejo. 

 

 

Zapisal: 

Robert Golavšek 

 

        Damijan Volavšek 

          predsednik Sveta 

              Četrtne skupnosti Šentvid 


